



November 5, 2021

Le 5 novembre 2021

Dear Sir or Madame:

Monsieur, Madame,

**Subject: Public tender notice - Properties located on Campobello Island, Charlotte County, NB**

**Objet : Avis de vente par appel d'offres. Propriétés situées sur l'île de Campobello, Comté de Charlotte, N.-B.**

The Province of New Brunswick is currently advertising various properties located throughout Campobello Island for sale by Public Tender.

Le gouvernement du Nouveau-Brunswick propose actuellement à la vente par appel d'offres divers biens situés un peu partout dans l'île de Campobello.

You are receiving this notification because you are an adjacent landowner of one or more of these properties.

Vous recevez cet avis parce que vous êtes propriétaire d'un terrain adjacent à l'un ou plusieurs de ces biens.

For property information and instructions on how to submit a tender bid online, please visit our website [www.gnb.ca/2221](http://www.gnb.ca/2221). If you require further information, please call Property Services Branch at (506) 453-2221 for assistance. **Tender will close at 2 p.m., November 29, 2021.**

Pour vous renseigner sur les biens en vente et des instructions sur la façon de soumettre une offre en ligne, veuillez visiter notre site Web : [www.gnb.ca/2221](http://www.gnb.ca/2221). Pour obtenir de plus amples renseignements, appelez la Direction des services immobiliers au 506-453-2221. **Les offres seront acceptées jusqu'au 29 novembre 2021 à 14 h.**

Yours very truly,

Veillez agréer, Monsieur, Madame, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

Erin Black  
Gestionnaire par intérim  
Direction des services immobiliers

A handwritten signature in black ink that reads "Erin Black".

Erin Black  
Acting Manager  
Property Services Branch

